



## Bestyrelsesmøde onsdag den 22. maj 2024, kl. 18:00.

Afholdes i [Sportsbyen, Sports alle 1, 4300 Holbæk](#) – VIP Lounge 3

Til stede: Anette, Astrid, Jan, Martin og Finn

## Referat

---

1. Valg af referent, og underskrivelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 25. marts 2024.

Finn valgt som referent.

2. Indgående mail (se liste på side 2) – til orientering og debat

Jan gennemgår maillisten.

3. Spørgeskemaundersøgelse (Finn og Anette)

Anette og Finn gennemgår undersøgelsens resultater. Det er svært at konkludere noget entydigt, men der er nogle interessante vinkler, som bestyrelsen vil arbejde videre med. Anette laver en skriftlig opsamling, som sendes ud til medlemmerne. Herefter kommer undersøgelsen på som et punkt til klubaftenen d. 30. august.

4. Forberedelse til VTR-møde (Finn)

HOK byder ind med følgende idéer til det kommende VTR-planlægningsmøde:

1) Særskilt konkurrence for børn på let/ hvid rute ønskes, så de ikke konkurrerer med de voksne. Grøn/begynder (op til 10år), hvid/let (op til 12år) og gul/mellemsvær (op til 14år). Alle må stille til start i disse klasser, men det er kun de unge som er med i den gennemgående konkurrence.

2) Løbere på hvid bane skal deltage i finaleløbets jagtstart som sort/blå/gul baner.

3) VTR bør give en donation til DO-F pr. start, eks. 10 kr. Dette betyder, at startafgiften for løberne bør hæves til eks. 40 kr.

4) Skal VTR-klubberne lave fælles klubmesterskabsløb en lørdag inden selve VTR-sæsonen begynder?

5. Orientering fra udvalgene

### 5.1. Økonomi (Martin)

Der er betalt kontingent til DO-F. Vi har i øjeblikket ca. 22.000 kr. stående på kontoen.

Drøftelse af hvordan vi lettest kan håndtere betalinger ifm. et stævne som eks. Påskeløbet, hvor der er mange bilag og posteringer. Skal alt køres ind over klubben eller separat, hvor et medlem står for det og laver afregning (medlemmet skal naturligvis ikke lægge penge ud)? Jan forsøger at stå for næste klubbetur og dermed regnskab.

Vi er pt. ca. 165 medlemmer.



### 5.2. Stævneudvalg (Finn)

Stævneudvalget har holdt møde. Der er godt styr på divisionsmatchen i Rørvig Sandflugtsplantage. Budgettet lyder på 28.000 kr. i overskud.

Udvalget har også drøftet, om Nytårsstafetten er ved at have overlevet sig selv. Vi arrangerer stafetten igen i 2025 og evaluerer derefter. Det er også drøftet, om vi skal byde ind på at arrangere divisionslandsfinalen 2027. Vi afventer svar fra Østkredsen, om stævnet overhovedet er ledigt. Vi skal have nyttegnet/revideret kortene over Jyderup Skov, Kårup Skov og Kongsøre Skov, da vi helt sikkert skal have disse skove i spil til kommende VTR-løb. OOO 2025 er ikke startet op. Vi har endnu ikke kontakt til OK Roskilde om stævnet, men regner med at tage den første dialog efter sommerferien.

### 5.3. Aktivitetsudvalg (Anette)

Der er sommerfest hos Astrid d. 31. maj. Næste klubaften er d. 30. august med fokus på medlemsundersøgelsen. Her vil der også være en kort optakt til Halloweenløbet. Fokus er også på DM'erne med klubture samt klubfest med kåring af årets medlem. Skal klubmesterskabsløbet arrangeres i VTR-regi?

Vi bør finde et medlem, som vil være tovholder til at få flere medlemmer ud til officielle O-service-stævner, herunder stafetter, samt til at arrangere overnatning.

Der er startet en proces med at få udarbejdet arbejdsbeskrivelser til de forskellige funktioner ved et stævne.

### 5.4. Rekrutteringsudvalg (Anette)

Udvalget søger midler i Sydbank Fonden til Halloweenløbet. Udvalget har lavet forslag til fondsansøgning samt udkast til budget. 6. august er der sommerferieaktivitet med o-løb. Der skal rekrutteres hjælpere.

Generelt mangler vi en koordinator til at arrangere klubture. Astrid prøver at skrive på O-snak, om der er et medlem, som vil arrangere DM-turen 2025.

### 5.5. Træningsudvalg (Astrid)

Der bliver ikke mange lørdagstræninger i juni, fordi der ikke er banelæggere. Ballerup Sommer Cup flyttes, så det kommer til at kollidere med vores klubtræninger i sensommeren.

### 5.6. Ungdomsudvalg (Astrid)

15. juni tager ungdomsløberne på tur i lokalområdet med hygge og o-løb om søndagen. Sidste weekend i november tager de unge på tur til Helsingborg. 6. august er der aftenarrangement for de unge.

Et stafetsamarbejde med nærliggende klubber drøftes, så de unge kan komme til flere stafetter.

### 5.7. Kortudvalg (Jan)

Jan har holdt et opstartskursus i korttegning med teori (og senere lidt praktiske øvelser i Munkholm Skov).

Der kommer rettelser i Rørvig Sandflugtsplantage ifm. divisionsmatchen.

Jyderup Skov, Kårup Skov og Kongsøre Skov skal alle enten nytagnes eller revideres.

Vi bør investere i en licens til OCAD, så flere brugere kan bruge programmet samtidigt.

## 6. Andre igangværende projekter

### 6.1. Indstifte pris som "Årets medlem" (Finn)

Konceptet er vedtaget. Se seneste referat.

### 6.2. Find-vej projekter – hvordan afvikler vi dem? (Jan)



Jan har kontaktet kommunen ift. pælene i Knudskoven. Ellers intet nyt.

6.3. Evt. nyt regnskabssystem (Martin)

Intet nyt.

6.4. Revision af klubbens vedtægter (??)

Intet nyt.

7. Eventuelt

Henrik og Pernille Buchwald er blevet depotbestyrere.

8. Næste møde

8.1. Dato og sted

Mandag d. 12. august kl. 18.00 i Sportsbyen. Jan booker lokale.

8.2. Emner til dagsordenen